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             Încheiat azi 27.08.2010, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absent motivat  dl.Varga Andrei. 

 Se supune la vot procesul Verbal al şedinţei din data de  30.07.2010  şi se aprobă în 

unanimitate cu menţiunea d.şoarei Cozea Marinela,  că  anchetele sociale privind repartiţiile locuinţelor 

sociale au fost făcute de dânsa. 

 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi o abţinere dl. Abrudan Sorin 

care menţionează că problemele privind SC Transim SA  ar trebui discutate şi în Adunarea Generală a 

Acţionarilor . 

 D.na directoare  Antal din partea liceului O.Goga Huedin, prezintă informarea cu privire la 

pregătirea începerii anului şcolar 2010 -2011, menţionând că  pot începe  cursurile la data de 

13.09.2010, singurele probleme fiind în asigurarea încălzirii, naveta profesorilor şi conservarea noii 

clădiri din curtea instituţiei. 

D.na Cozea Silvia menţionează că în cadrul unei şedinţe la Inspectoratul  Judeţean Cluj  s-a 

trimis o propunere către Minister pentru  asigurarea sumelor necesare pentru conservarea acestei 

clădiri. 

Dl.  Matiş Horea prezintă informare cu prvire la  pregătirea pentru începerea noului an şcolar 

2010-2011. 

D.na Viceprimar menţionează că magazia de lemne a fost construită de Primărie, crepatul 

lemnelor nu poate fi asigurat în acest an de către Primărie,  solicitând ca această operaţiune să se facă 

fără ajutorul părinţilor.Arată că reducerea cheltuielilor s-a făcut în tot sistemul bugetar şcoala urmând 

să-şi stabilească priorităţile  inclusiv cu procurarea consumabilelor. 

Dl. Torok Ferencz  menţioneză  că şcoala poate începe la data stabilită. 

Dl. Matiş Horea răspunde d.lui Torok Ferencz în sensul că grupul social al şcolii din Cetatea 

Veche va fi finalizat în timp util. Răspunde de asemenea d.lui Drăgan Sandu  cu privire la suma de 

20.000 lei  încasată din terenul  cu gazon sintetic iar în anul 2011 se va finaliza vestiarul şi baia. 

Dl. Drăgan Sandu  menţionează că firma care furnizează lemnele trebuie să le şi crape. 

 Dl. Primar menţionează că în anul 2010 nu vor fi rectificări pozitive datorită diminuărilor, 

precizănd că autoritatea locală a ajutat şcolile  în funcţie de posibilităţi. Işi exprimă nemulţumirea şi 

solicită în acest sens o informare şcolilor cu privire la rezultatele nesatisfăcătoare obţinute la bac, 

informare vizând ultimii 3 ani. 

Dl. Sobec menţionează că au fost făcute reparaţii la Clubul Copiilor, nefiind probleme cu 

încălzirea, activităţile  putând începre odată cu începerea anului şcolar. Multumeşte de asemenea 

Primăriei şi Consiliului Local pentru sprijinul acordat, răspunzând d.nei Cozea Silvia privind 

menţinearea activităţilor pentru copii,  cu 6 cercuri tematice. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre avizat de comisia economica 

privind aprobarea rectificarii bugetului local cu suma de  100.000 lei.  

Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre avizat de comisia economica 

privind aprobarea rectificarii bugetului local cu suma de  27.000 lei. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre avizat de comisia economică 

privind aprobarea rectificării bugetului la SC Crişul SA,   prin diminuarea cu 20 %, lămuriri acordând 

dl director  Dongolo Csaba. 

 D.na Bănuţ Elena prezintă informarea  cu privire la începerea anului şcolar,  arătând că va 

trebui rezolvată  problema costurilor la încălzire fiind în derulare un proiect de monitorizare a acestor 

cheltuieli. 



 Dl. Abrudan Sorin arată că dacă nu se reduce consumul trebuie menţinută vechea centrală,  iar 

dl.  Torok Ferencz menţionează că pe anul viitor va trebui amenajată o centrală pe lemne. 

 D.şoara Cozea Marinela arată că trebuie menţinute şi sobele de teracotă pentru încălzire. 

 Dl. Torok Ferencz  prezintă proiectul de hotărâre şi lămuriri privind aprobarea tarifelor la Hala 

Agroalimentară. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea vânzării în 

condiţiile legii, a unui imobil aflat  în proprietatea   SC Transim SA, lămuriri acordândui - se  d.nei 

Cozea Silvia privind obiectul. 

 Dl. Torok Ferencz prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea unui membru – director la 

SC Transim SA. 

 Dl Secretar acordă lămuriri d.lui Abrudan Sorin arătând că acest proiect de hotărâre vizează 

înlocuirea d.lui  director şi membru în Consiliul de Administraţie sing. Lungu Ioan, ca urmare a 

pensionării. 

 Dl. Băican Marius îşi prezintă C.V, răspunzând d.lui Torok cu privire la intenţiile pe care le are 

în situaţia în care va fi desemnat în Consiliul de Administraţie la SC Transim SA, cu privire la 

modernizarea secţiei I.T.P, amenajarea unui atelier reparaţii auto cât şi a transportului de persoane. 

 Dl. Primar arată că această propunere îi aparţine, Consilierii putând face şi alte propuneri de 

personae pe care le consideră  îndreptăţite să ocupe această funcţie. 

 Nemaifiind alte propuneri se trece la votul secret al proiectului de hotărâre înaintat de primar. 

In urma votului secret exprimat şi în urma raportului comisiei de validare dl.  Băican Marius Ionut 

obţine 12 voturi pentru,  1 vot împotrivă şi o abţinere  dl. Torok Ferencz iar dl. Primar  adresând 

felicitări în acest sens. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea introducerii în intravilanul 

oraşului,  teren în suprafaţă de 13.600 mp. 

 Dl. Torok Ferencz solicită un punct de vedere al comisiei de urbanism privind acest proiect, dl. 

Lazăr Ioan  menţionând că, compartimentul de urbanism este de acord cu acest proiect, urmând să se 

întocmească un P.U.Z. 

 Dl. Abrudan Sorin menţionează că se solicită introducerea în intravilanul oraşului a acestei 

suprafeţe iar d.na Viceprimar propune amânarea acestui proiect de hotărâre, propunere care se supune 

la vot şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind introducerea în 

domeniul public a unui amplasament situat în partea sudică a oraşului, către loc. Domoşu. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind  pozarea unei  

conducte pentru alimentare cu apă potabilă a localităţii  Domoşu. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea introducerii în intravilanul 

oraşului, a suprafeţei de 3.000 mp pe str. Horea f.n  cu amendamentul d.lui Pădurean Răzvan  cu 

privire la neasigurarea utilităţilor. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate mai puţin dl Drăgan care se abţine. 

 Dl. Szraga Zoltan  prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea închirierii în condiţiile legi a unui amplasament în suprafaţă de  4 mp pe str. A.Iancu f.n. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 13 voturi pentru şi o abţinere - Vlaic 

Violeta. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea unui P.U.Z pentru staţia de betoane 

din str. Horea fn. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate aprobarea închirieirii unui spaţiu comercial situat 

pe str. Horea nr. 1 . 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea repartizării 

unei locuinţe sociale pe str. Fildului nr. 59 d.nei Mic Florica. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate aprobarea plăţii şi instalării unor contoare de 

enegrie electrică la blocul de locuinţe din str. Fildului nr.59, dl. Primar răspunzând d.lui Abrudan Sorin 

că aceste contoare individuale nu erau prevăzute în proiectul iniţial. 

 Se supune la vot şi se aprobă în unanimitate proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului Halei Agroalimentare din str. B.N Antal fn, iar dl. Drăgan Sandu prezintă informarea 

cu privire la îndeplinirea H.C.L pe luna iulie 2010. 



 La probleme curente  dl. Torok Francisc solicită lămuriri d.lui Tămaş din partea SC Compania 

de Apă Someş SA cu privire la contorizarea şi plata apei pluviale, dl. Tămaş Dorin  menţionând că 

dacă această apă se înfiltrează în sol, se datorează această taxă, dl. Torok Ferencz  menţionează că 

această plată nu este o plata justă. 

 Dl. Tămaş Dorin  menţionează că atunci când se face dovada că apa nu intră în canal nu se 

datorează această taxă. 

 Dl. Blaga Petru menţionează că acest regim pentru apa pluvială este instituit prin lege. 

 Dl. Primar informează cu privire la proiectele aflate în derulare menţionând  că vor începe deja 

lucrăriile la proiectul reabilitării Casei de Cultură,  iar în data 06.09.2010 va avea loc licitaţia pentru 

concesionarea serviciului de distributie a gazului metan din oraş. 

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

           Preşedinte de şedintă,                              Secretar,  

                Paşcalău Ionel    Cozea Dan  

 


